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Поставила питање Колегијуму везано за реализацију иницијативе посланика Странке за 

БиХ са 14. сједнице Представничког дома, одржане 14. 11. 2011. године: „Дакле, 24. 

новембра 2011. године, посланици Странке за БиХ упутили су у парламентарну 

процедуру иницијативу да се у дневни ред једне од сједница Парламента, са назнаком – 

хитно, уврсти економска проблематика. Чак смо тражили да се на расправу позову и 

представници надлежних међународних институција присутних у БиХ и наравно 

учесници свих оних нивоа власти који су релевантни за расправу такве врсте итд. 

Дакле, 24. новембра упутили смо у парламентарну процедуру ту иницијативу. Дана 29. 

новембра она је достављена Колегијуму Представничког дома, 9. децембра прошле 

године Колегијум је иницијативу упутио Заједничкој комисији за економске реформе и 

развој, након једногласне подршке Представничког дома, а 12. јануара ове године, 

дакле скоро прије годину дана, Заједничка комисија за економске реформе и развој 

дала је и мишљење. Да напоменем, без гласова против, закључено је да Колегијум 

тражи од Савјета министара БиХ да сачини адекватан материјал. Дакле, у више наврата 

смо  током ове године ургирали свјесни погоршања економске ситуације у БиХ. Ево 

већ је прошло годину дана након подношења те иницијативе, и више од годину дана, и 

можда је прилика да поставимо ово питање.” 

 

Питања постављена Савјету министара БиХ:  

1. „Да ли сте поводом иницијативе посланика Странке за БиХ, која је добила 

подршку у парламентарној процедури, добили захтјев Колегијума ПДПСБиХ да, 

у функцији расправе о економској ситуацији, обезбиједите адекватан материјал 

за расправу који би био сачињен на основу властитих те материјала ММФ и 

Свјетске банке? 

2. Ако јесте, да ли је и у којој фази, годину дана послије, припрема материјала за 

расправу? 

3. Шта је проблем у припреми материјала, због чега ПДПСБиХ чека годину дана?“ 
 


